
Rada Gminy Raszyn 
Radni - Sesja 

Protokół nr 48 

XLVIII Sesja w dniu 18 listopada 2021  
Obrady rozpoczęto 18 listopada 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 21:17 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Jarosław Aranowski 
2. Marek Bańburski 
3. Krzysztof Będkowski 
4. Andrzej Górecki 
5. Janusz Hoffman 
6. Grzegorz Janiszewski 
7. Henryka Koper 
8. Ireneusz Koper 
9. Ryszard Kowalczyk 
10. Elżbieta Kuczara 
11. Agata Kuran-Kalata 
12. Dariusz Marcinkowski 
13. Anna Matracka 
14. Rafał Olesiński 
15. Sławomir Ostrzyżek 
16. Tadeusz Pawlikowski 
17. Teresa Senderowska 
18. Beata Sulima-Markowska  
19. Ewa Surmacz 
20. Wiesław Szustak 
21. Andrzej Zawistowski 

1. Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Raszyn Dariusz Marcinkowski otworzył obrady XLVIII sesji 
witając wszystkie osoby uczestniczące w posiedzeniu. Poinformował, że sesja została 
zwołana na wniosek Wójta gminy Raszyn Andrzeja Zaręby. 

2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy Raszyn poprosił radnych o potwierdzenie obecności 
w programie E-sesja a następnie stwierdził quorum. 

 



 
 
Wójt poprosił o zdjęcie z porządku obrad sesji punkt 5. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 5. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Jarosław Aranowski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz Hoffman, Henryka Koper, 
Ireneusz Koper, Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-Kalata, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, 
Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Teresa Senderowska, Beata 
Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski 
NIEOBECNI (3) 
Marek Bańburski, Grzegorz Janiszewski, Ryszard Kowalczyk 
 
3. Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do 
obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy w 2022 roku. 

 
Wójt zreferował projekt uchwały.  

Radna T. Senderowska wniosła o wprowadzenie poprawek w uzasadnieniu w zdaniu trzecim 
dopisać spójnik „i” oraz uzupełnienie sformułowania zaczerpniętego z ustawy a także 
uzupełnienie niedokończonego zdania.   

Wójt przychylił się do wniosku radnej o wprowadzenie autopoprawki w treści uchwały. 

Przed głosowaniem Przewodniczący Rady poprosił radnych o potwierdzenie obecności.  

Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do obliczenia 
podatku rolnego na obszarze gminy w 2022 roku z autopoprawkami.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Jarosław Aranowski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz Hoffman, Henryka Koper, 
Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-Kalata, Dariusz 
Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, 
Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, Wiesław Szustak, Andrzej 
Zawistowski 
NIEOBECNI (2) 
Marek Bańburski, Grzegorz Janiszewski 
Uchwała nr XLVIII/412/2021 



4. Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjętej za podstawę 
obliczenia podatku leśnego na obszarze gminy w 2022 roku. 

Wójt przedstawił projekt uchwały.  

Radna T. Senderowska wniosła o wprowadzenie poprawek w uzasadnieniu w zdaniu drugim 
poprzez dodanie numeru artykułu ustawy.  

Wójt przychylił się do wniosku radnej o wprowadzenie autopoprawki w treści uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjętej za podstawę 
obliczenia podatku leśnego na obszarze gminy w 2022 roku z autopoprawką.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Jarosław Aranowski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz Hoffman, Henryka Koper, 
Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta Kuczara, Agata Kuran-Kalata, Dariusz 
Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, 
Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, Wiesław Szustak, Andrzej 
Zawistowski 
NIEOBECNI (2) 
Marek Bańburski, Grzegorz Janiszewski 
Uchwała nr XLVIII/413/2021 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Raszyn”. 
(punkt zdjęto z porządku obrad). 

6. Uchwała w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Raszyn, branych 
pod uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, określenia liczby punktów za 
każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 

 
Kierownik referatu Oświaty i Spraw Społecznych Jolanta Osowiecka przedstawiła projekt 
uchwały. Zaznaczyła, że przygotowanie projektu było podyktowane skargą prokuratora do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego na uchwałę Rady Gminy Raszyn Nr XX/181/2019 z 
dnia 30 grudnia 2019 r. zmieniającą uchwałę nr XLVII/438/17 Rady Gminy Raszyn z dnia 28 
grudnia 2021 roku w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Raszyn oraz liczby 
punktów za każde kryterium i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. Skarga 
dotyczy zapisu o żądaniu kserokopii książeczki zdrowia w celu potwierdzenia szczepień 
dziecka podczas rekrutacji.  W związku z tym przeanalizowano kryteria rekrutacji i 
przygotowano nowy projekt uchwały w tej sprawie. Na koniec przedstawiła dane z ostatniej 
rekrutacji do przedszkoli.  



Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Dziedzictwa Narodowego Krzysztof Będkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radna T. Senderowska zapytała w jaki sposób prokurator wszczął postępowanie wobec 
uchwały. Zaznaczyła, że szczepienia są bardzo ważne i jest za ich promowaniem. 
Zaproponowała aby zamiast kserokopii książeczki wprowadzić oświadczenie rodziców 
o odbyciu szczepień w celu utrzymania tego kryterium. 

Kierownika J. Osowiecka powiedziała, że zgodnie z oceną dyrektorów przedszkoli jest to 
niezasadne gdyż to kryterium nie ma wpływu na wynik rekrutacji.  

Radny S. Ostrzyżek powiedział, że na posiedzeniu komisji wszyscy członkowie byli zdania, że 
warto wprowadzić oświadczenie o odbyciu szczepień. Jednak komisja została przekonana 
przez panią kierownik i zawnioskowała o rezygnację z tego kryterium.  

Radny A. Górecki powiedział, że takie oświadczenie jest ważne i dostarcza informacji o tym, 
które dziecko jest szczepione.  

Przed głosowanie Przewodniczący Rady poprosił radnych o potwierdzenie obecności.  

Radny S. Ostrzyżek poprosił o przyjęcie uchwały gdyż w następnym punkcie porządku obrad 
jest chwała o przekazaniu skargi do WSA a jej uzasadnienie zostało sporządzone w taki 
sposób aby ta uchwała była częścią wyjaśnień do skargi.  
 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Raszyn, branych pod 
uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, określenia liczby punktów za każde z 
tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Jarosław Aranowski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz Hoffman, Grzegorz 
Janiszewski, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta Kuczara, Dariusz Marcinkowski, 
Anna Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Beata Sulima-
Markowska , Ewa Surmacz, Andrzej Zawistowski 
PRZECIW (1) 
Teresa Senderowska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wiesław Szustak 
NIEOBECNI (3) 
Marek Bańburski, Henryka Koper, Agata Kuran-Kalata 
Uchwała nr XLVIII/414/2021 

7. Uchwała w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Warszawie. 



 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ewa Surmacz poinformowała, że Komisja 
rekomenduje Radzie oddalenie skargi w całości. 

Radny S. Ostrzyżek zauważył błąd w załączniku i kilku miejscach do projektu uchwały gdzie 
wskazano błędną datę podjęcia uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Raszyn, branych pod uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, 
określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich 
potwierdzenia. 

Radna T. Senderowska wskazała błąd w dacie zaskarżonej uchwały. Następnie wyraziła 
zastrzeżenia do zapisu o tym, że rozprawa w tej sprawie będzie przeprowadzone bez udziału 
strony. 

Radca prawny Katarzyna Karpeta-Cholewa wyjaśniła, że jest to zabezpieczenie na wypadki 
losowe oraz wskazała, że nie ma takiej potrzeba aby ktoś z urzędu był na rozprawie gdyż nie 
będzie przesłuchiwania stron a wszelkie wyjaśnienia zostały przedstawione w załączniku 
i uzasadnieniu do uchwały.  

Radny A. Zawistowski sprostował słowa Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
że komisja rekomenduje przekazanie skargi do WSA wnosząc o jej oddalenie.  

Radna T. Senderowska wniosła o wykreślenie zapisu o udziale przedstawiciela Urzędu w 
rozprawie.  

Radna E. Kuczara przedstawiła stanowisko Komisji Oświaty, Kultury i Dziedzictwa 
Narodowego dotyczące rekrutacji, które zakładało aby gmina monitorowała sytuacje ilości 
dzieci w przedszkolach aby utrzymać stan obecny kiedy nie brakuje miejsc dla dzieci w 
przedszkolach gminnych.  

Radny S. Ostrzyżek wyraził zdanie przeciwne do radnej T. Senderowskiej, stwierdzając, ze 
zapis ten nie zabrania przedstawicielowi gminy uczestnictwa w rozprawie a jednie nie 
obliguje go do koniecznej obecności.  

Wójt powiedział, że nie wprowadzi zmiany proponowanej przez radną T. Senderowską jako 
autopoprawki z uwagi na fakt, iż uważa, że radca prawny jest bardziej potrzebny w Urzędzie 
do innych czynności niż uczestniczenie w nieistotnych rozprawach sądowych. 

Radna T. Senderowska złożyła wniosek o wykreślenie punktu 3 w treści odpowiedzi organu 
na skargę.  

Przed głosowanie Przewodniczący Rady poprosił radnych o potwierdzenie obecności na sesji. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wykreślenie punktu 3 w treści odpowiedzi organu na skargę. 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 



ZA (7) 
Andrzej Górecki, Grzegorz Janiszewski, Elżbieta Kuczara, Teresa Senderowska, Beata Sulima-
Markowska , Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski 
PRZECIW (12) 
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Janusz Hoffman, Ireneusz Koper, 
Ryszard Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir 
Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Ewa Surmacz 
NIEOBECNI (2) 
Henryka Koper, Agata Kuran-Kalata 
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Warszawie z autopoprawkami.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jarosław Aranowski, Krzysztof Będkowski, Janusz Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Ireneusz 
Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta Kuczara, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał 
Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Beata Sulima-Markowska , Ewa 
Surmacz, Andrzej Zawistowski 
PRZECIW (1) 
Marek Bańburski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Andrzej Górecki, Teresa Senderowska, Wiesław Szustak 
NIEOBECNI (2) 
Henryka Koper, Agata Kuran-Kalata 
Uchwała nr XLVIII/415/2021 

8. Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Raszyn z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (Dz. U. 2020 poz. 
1057 z późn. zm.) na rok 2022” 
 
Pracownik referatu Kadr i Zarządzenia Dominik Chmielewski omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Sportu, Kultury Fizycznej i Współpracy z Organizacjami 
Pozarządowymi Ireneusz Koper poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu projektu 
uchwały przez członków komisji. 

Radny S. Ostrzyżek podał pod wątpliwość, jaka powinna być kolejność uchwalania, czy 
podjęcie omawianej uchwały ze wskazaną kwotą czy uchwała przyjmująca budżet z zapisaną 
kwotą na ten cel.  

D. Chmielewski zaznaczył, że jeśli chodzi o kwotę to jej podanie w projekcie uchwały jest 
wymogiem ustawowym. Ponadto są to środki zaplanowane a nie zagwarantowane.  

Przewodniczący Rady poprosił radnych o potwierdzenie obecności. 



Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Raszyn z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (Dz. U. 2020 poz. 1057 z późn. 
zm.) na rok 2022”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta 
Kuczara, Agata Kuran-Kalata, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, 
Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , 
Ewa Surmacz, Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski 
Uchwała nr XLVIII/416/2021 
 
9. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej i rzeczowej Powiatowi 
Pruszkowskiemu. 

Pracownik referatu Kadr i Zarządzenia Dominik Chmielewski przedstawił projekt uchwały. 
Zaznaczył, że chodzi o dotację celową na utrzymanie fili Wydziału Komunikacji.  

Radny A. Zawistowski poprosił o doprecyzowanie zapisu w paragrafie 1 aby było „Starostwa 
Pruszkowskiego w Gminie Raszyn”. 

Radny S. Ostrzyżek zapytał jak i czy są wyceniane i uwzględnione koszty wynajmu 
pomieszczeń i obsługi mediów.  

Wójt odpowiedział, że zgodnie z porozumieniem tego typu obsługa jest po stronie Gminy 
Raszyn. 

Radny A. Górecki zapytał jakie gminy w powiecie pruszkowskim posiadają filie Wydziału 
Komunikacji. 

Wójt odpowiedział, że Nadarzyn, Raszyn i Michałowice.  

Radny K. Będkowski wyraził zadowolenie, że Gmina Raszyn wychodzi naprzeciw potrzebom 
mieszkańców i ponosi koszty związane z utrzymaniem filii Wydziału Komunikacji. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej i rzeczowej Powiatowi Pruszkowskiemu z 
autopoprawką.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta 
Kuczara, Agata Kuran-Kalata, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, 



Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , 
Ewa Surmacz, Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski 
Uchwała nr XLVIII/417/2021 

10. Uchwała w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na rzecz Gminy Raszyn 
nieruchomości położonej w miejscowości Dawidy Bankowe. 
 
Kierownik referatu Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Zbigniew Tokarz przedstawił 
projekt uchwały informując, że tan i następny projekty uchwały dotyczą tej samej działki. 
Właściciele działki położonej w miejscowości Dawidy Bankowe wystąpili z propozycją 
nieodpłatnego przekazania działki pod drogę. Jednocześnie zaproponowali aby drodze nadać 
nazwę i zaproponował następujące nazwy: Heleny, Danusi i Basieńki.  

Radna B. Sulima-Markowska zapytała czy projekt uchwały został opiniowany przez Komisję. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały nie były przedmiotem prac Komisji.  

Kierownik Z. Tokarz poinformował, że właściciele nalegali na szybkie załatwienie sprawy. 

Radna T. Senderowska zapytała czy wszyscy właściciele działek wyrazili zgodę na przejęcie 
przez Gminę Raszyn.  

Kierownik Z. Tokarz odpowiedział, że wszystkie trzy właścicielki wyraziły zgodę na 
przekazanie i nadanie nazwy.  

Radna T. Senderowska poprosiła o zmianę słowa „właścicielki” na „współwłaścicielki”.  

Radny J. Aranowski zaproponował aby zmienić kolejność punktów aby najpierw przejąć 
drogę a potem ją nazwać. 

Wójt poprosił o zmianę porządku obrad w postaci zmiany kolejności punktów porządku 
obrad.  

Głosowano w sprawie: 
Wniosek o zmianę kolejności punktów porządku obrad - punkt 10 staje się punktem 11 a 
punkt 11 punktem 10. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta 
Kuczara, Agata Kuran-Kalata, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, 
Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , 
Ewa Surmacz, Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski 
 
Zmieniono kolejność punktów porządku obrad zgodnie z przegłosowanym wnioskiem. 

Radna T. Senderowska zapytała o koszty utrzymania drogi. 



Kierownik Z. Tokarz odpowiedział, że nie ma takiej wiedzy. 

Przewodniczący Rady zapytał czy w tej drodze znajdują się jakieś media. 

Kierownik Z. Tokarz odpowiedział, że są przyłącza energetyczne do istniejących budynków.  

Wójt odpowiedział, że koszty utrzymania drogi to około kilkudziesięciu tysięcy złotych.  

Radny T. Pawlikowski powiedział, że mieszkańcy chcą przekazać działki pod drogę i ją nazwać 
aby móc nadać adresy do swoich domów.  

Radny A. Zawistowski powiedział, że w projekcie uchwały nie wskazano kosztów przejęcia i z 
tego powodu nie można go procesować. Zaproponował aby skierować projekt do prac w 
komisji.  

Wójt wyjaśnił, że dokładne wyliczenie kosztów utrzymania jest niemożliwe gdyż jest to 
zależne od ilości napraw, których ilość trudno przewidzieć.  

Radny A. Górecki poprosił o wyświetlenie mapy aby pokazać gdzie znajduje się dyskutowana 
ulica. 

Kierownik  Z. Tokarz pokazał na mapie lokalizację ulicy. 

Radna B. Sulima-Markowska wycofała swój wniosek o przekazaniu projektu uchwały do 
komisji ale prosiła aby nie zdarzały się takie sytuacje, że projekt uchwały idzie na sesje ale nie 
został przedyskutowany na komisji.  

Odbyła się dyskusja na temat dwukierunkowego wjazdu omawianej ulicy. W MPZP 
przewidziana jest droga z zwartką na końcu ulicy. Radny K. Będkowski wskazał na potrzebę 
przyjęcia norm przejmowania dróg.  

Radny K. Będkowski wskazał na potrzebę przyjęcia norm przejmowania dróg.  

Radny A. Zawistowski zadał pytanie radcy prawnemu czy można przyjmować uchwały bez 
wskazania skutków finansowych.  

Radca prawny odpowiedział, że udzieli opinii prawnej na piśmie. 

Radny J. Aranowski uznał, że drogę trzeba przejąć i nadać jej nazwę aby uporządkować 
sprawę. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na rzecz Gminy Raszyn 
nieruchomości położonej w miejscowości Dawidy Bankowe.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta 



Kuczara, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz 
Pawlikowski, Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, Wiesław 
Szustak, Andrzej Zawistowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Agata Kuran-Kalata 
Uchwała nr XLVIII/418/2021 

11. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie Gminy Raszyn. 
 
Radny T. Pawlikowski poinformował, że mieszkanka przedmiotowej ulicy wnioskował o 
nazwę ul. „Heleny”. 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie Gminy Raszyn - nazwa ul. 
Heleny.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta 
Kuczara, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz 
Pawlikowski, Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, Wiesław 
Szustak, Andrzej Zawistowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Agata Kuran-Kalata 
Uchwała nr XLVIII/419/2021 

12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie prawa służebności przesyłu. 

 
 
Kierownik Z. Tokarz zreferował projekt uchwały, która dotyczy wyrażenia zgody  
nieodpłatnego ustanowienia służebności przesyłu dla inwestora aby umożliwić mu 
podłączenie swojego budynku do sieci energetycznej.  

Radna T. Senderowska zauważyła, że nieodpłatną służebność można ustanowić na rzecz 
skarbu państwa a nie na spółkę akcyjną. Zaznaczyła, że jest za ustanawianiem odpłatnej 
służebności przesyłu. 

Kierownik  Z. Tokarz poinformował, że podobna uchwała była już podejmowana i nadzór nie 
wniósł uwag. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie prawa służebności przesyłu.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 



Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Andrzej Górecki, Janusz Hoffman, Grzegorz 
Janiszewski, Henryka Koper, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta Kuczara, Dariusz 
Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, 
Beata Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, Wiesław Szustak 
PRZECIW (1) 
Teresa Senderowska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Krzysztof Będkowski, Andrzej Zawistowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Agata Kuran-Kalata 
Uchwała nr XLVIII/420/2021 

 
13. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Raszyn. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ewa Surmacz poinformowała, że komisja 
rekomenduje Radzie uznanie skargi za bezzasadną. Dodała, iż skarga dotyczy bezumownego 
zabrania gruntu przez Gminę Raszyn.  

Kierownik Z. Tokarz szczegółowo wyjaśnił, czego dotyczyła skarga. Uważa, że skarga jest 
niezasadna. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Raszyn - bezzasadna.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta Kuczara, Dariusz 
Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, 
Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, Wiesław Szustak, Andrzej 
Zawistowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Henryka Koper 
BRAK GŁOSU (1) 
Agata Kuran-Kalata 
Uchwała nr XLVIII/421/2021 

14. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Raszyn 
 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ewa Surmacz poinformowała, że komisja 
rekomenduje Radzie uznanie skargi za bezzasadną. Dodała, iż skarga dotyczy niewykonania 
decyzji podziałowej, która została błędnie wydana w 1993 roku.  



Kierownik Z. Tokarz szczegółowo wyjaśnił, czego dotyczyła skarga. Uważa, że skarga jest 
niezasadna. 

Radna T. Senderowska zapytała czy decyzja została unieważniona. 

Kierownik Z. Tokarz odpowiedział, że nie bo nikt nie wnosił o jej unieważnienie. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Raszyn - bezzasadna.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta Kuczara, Dariusz Marcinkowski, Anna 
Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Beata Sulima-
Markowska , Ewa Surmacz, Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Teresa Senderowska 
BRAK GŁOSU (1) 
Agata Kuran-Kalata 
 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę.  

Po przerwie Przewodniczący Rady poprosił radnych o potwierdzenie obecności. 

Wójt poprosił o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany w 
budżecie na rok 2021 oraz projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Raszyn na lata 2021-2030. Wynika to z faktu ostatnich dofinansowań jakie 
otrzymała Gmina Raszyn. 

Radny A. Zawistowski sprzeciwił się wprowadzeniu projektów uchwał zaproponowanych 
przez Wójta z uwagi na bardzo krótki czas na zapoznanie się z materiałami. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany w 
budżecie na rok 2021 po punkcie 13.  
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Janusz Hoffman, Ireneusz Koper, 
Ryszard Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz 
Pawlikowski, Ewa Surmacz 
PRZECIW (7) 
Henryka Koper, Elżbieta Kuczara, Rafał Olesiński, Teresa Senderowska, Beata Sulima-
Markowska , Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Andrzej Górecki, Grzegorz Janiszewski 



NIEOBECNI (1) 
Agata Kuran-Kalata 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raszyn na lata 2021-2030 po punkcie 14.  
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Janusz Hoffman, Ireneusz Koper, 
Ryszard Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz 
Pawlikowski, Ewa Surmacz 
PRZECIW (7) 
Henryka Koper, Elżbieta Kuczara, Rafał Olesiński, Teresa Senderowska, Beata Sulima-
Markowska , Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Andrzej Górecki, Grzegorz Janiszewski 
NIEOBECNI (1) 
Agata Kuran-Kalata 
Uchwała nr XLVIII/422/2021 

15. Uchwała w sprawie zmiany w budżecie na rok 2021. 

Skarbnik Gminy Liliana Kłos szczegółowo przedstawiła proponowane zmiany w budżecie na 
2021 rok. 

Radny A. Zawistowski zapytał ile będzie kosztowała choinka bożonarodzeniowa, co obejmuje 
zwiększenie o 105 000 zł na paragrafie „pozostałe usługi – kultura fizyczna”,  

Skarbnik odpowiedziała, że choinka będzie kosztować 34 000 zł natomiast kwota 105 000 z 
to przesunięcia między paragrafami w budżecie Centrum Sportu Raszyn. 

Radny A. Zawistowski zapytał czy w związku z przedstawionymi zmianami projekt budżetu na 
2022 rok jest nieaktualny.  

Skarbnik wyjaśniła, że zmiany nie wpływają na projekt budżetu na 2022 rok. 

Wójt poinformował, że zmiany w budżecie CSR wynikają z potrzeby remontu podbasenia na 
basenie, które uległo awarii. 

Radny S. Ostrzyżek zaznaczył, że zmiany w budżecie dotyczą przychodów. 

Radny A. Górecki podkreślił fakt, iż kolejny raz radni muszą decydować o finansach gminy bez 
możliwości wcześniejszego zapoznania. Poprosił o bardziej szczegółowe opisywanie w 
wyjaśnieniach zmian na paragrafach. 

Radny M. Bańburski zaproponował zakup świetlnej pocztówki na Święta Bożonarodzeniowe. 



Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie zmiany w budżecie na rok 2021.  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, 
Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Ewa Surmacz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 
Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Elżbieta Kuczara, Rafał Olesiński, Teresa Senderowska, 
Beata Sulima-Markowska , Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski 
NIEOBECNI (1) 
Agata Kuran-Kalata 
Uchwała nr XLVIII/423/2021 

16. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raszyn na lata 
2021-2030 
 
Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raszyn na lata 2021-
2030.  
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Janusz Hoffman, Ireneusz Koper, 
Ryszard Kowalczyk, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz 
Pawlikowski, Ewa Surmacz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 
Andrzej Górecki, Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Elżbieta Kuczara, Rafał Olesiński, 
Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski 
NIEOBECNI (1) 
Agata Kuran-Kalata 
Uchwała nr XLVIII/424/2021 

17. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie zmiany trasy linii wewnętrznej R2 
od początku roku 2022. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ewa Surmacz poinformowała, że komisja 
rekomenduje radzie uwzględnienie petycji.  

Radny J. Aranowski wyraził zdanie, że należy uznać petycje. Dodał, że na najbliższym 
posiedzeniu Komisji będzie omawiana zmiana funkcjonowania komunikacji obsługiwanej 
przez związek powiatów. 



 

Radny A. Górecki powiedział, że został wytypowany przez mieszkańców aby złożyć petycję, 
która była podwójnie poparta przez podpisy oraz przegłosowana na zebraniu mieszkańców. 
Zaznaczył, że petycja dotyczyła zmiany linii autobusowej R2 tak aby jak najwięcej 
mieszkańców mogło z niej korzystać.  

Wójt  powiedział, że jest za uznaniem petycji jednak na dowód, że nie zawsze są możliwości 
techniczne zmiany trasy linii autobusowej odczytał pismo, w którym projektant wskazał 
specyfikację techniczną.  

Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie zmiany trasy linii wewnętrznej R2 od 
początku roku 2022 - uwzględnienie petycji.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta 
Kuczara, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz 
Pawlikowski, Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, Wiesław 
Szustak, Andrzej Zawistowski 
NIEOBECNI (1) 
Agata Kuran-Kalata 
Uchwała nr XLVIII/425/2021 

18. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie pozostawienia palcu zabaw przy ul. 
Jesiennej w Raszynie w obecnej lokalizacji. 

 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ewa Surmacz poinformowała, że komisja 
rekomenduje radzie nieuwzględnienie petycji gdyż składający petycję wycofali ją dlatego 
uznać należy ją jako bezprzedmiotową.  

Radny A. Zawistowski wyjaśnił, że w sprawie palcu zabaw wpłynęły dwie petycje. Pierwsza o 
jego przeniesienie została wycofana a druga została złożona w obronie placu zabaw. 
Podkreślił, że podczas procedowania petycji wynikła dyskusja na temat utworzenia placu 
zabaw przy ul. Pruszkowskiej. 

Radna T. Senderowska poprosiła o dopisanie do projektu uchwały w paragrafie 2 w zdaniu 
drugim informacji o przekazaniu informacji drogą elektroniczną.  

Radca prawny uznała prośbę radnej T. Senderowskiej jako autopoprawkę. 

Radny J. Aranowski zapytał co będzie głosowane skoro wnoszący petycję wycofali ją. 



Radny A. Zawistowski powiedział, że pierwsza petycja o przeniesienie placu zabaw została 
wycofana a w miedzy czasie wpłynęła petycja o pozostawienie placu, która po wycofaniu 
pierwszej partycji stała się bezprzedmiotowa.  

Odbyła się dyskusja na temat formalnego sposobu rozpatrzenia petycji . 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w celu ustalenia form rozpatrzenia petycji. 

Po przerwie Przewodniczący Rady poprosi radnych o potwierdzenie obecności a następnie 
poddał pod głosowanie wypracowany podczas przerwy sposób rozpatrzenia petycji. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie pozostawienia placu zabaw przy ul. 
Jesiennej w Raszynie w obecnej lokalizacji - petycję uwzględnia się.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Andrzej Górecki, Janusz Hoffman, Grzegorz 
Janiszewski, Henryka Koper, Ireneusz Koper, Elżbieta Kuczara, Dariusz Marcinkowski, Anna 
Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Teresa Senderowska, 
Beata Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski 
PRZECIW (1) 
Ryszard Kowalczyk 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Będkowski, Agata Kuran-Kalata 
Uchwała nr XLVIII/426/2021 

19. Uchwała w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Raszyn przeprowadzenia 
kontroli w zakresie legalności sprawowania mandatów radnych. 

Przewodniczący Rady przytoczył treść pism dotyczących nie zamieszkiwania radnych na 
terenie Gminy Raszyn. Następnie poinformował, że w celu wyjaśnienia sprawy przygotował 
uchwałę zlecającą kontrolę w tej sprawie Komisji Rewizyjnej. 

Radny A. Górecki zapytał jakie skutki przyniesie niepodjęcie przedmiotowej uchwały. 

Radca prawny odpowiedział, że procedura wyjaśnień tej sprawy musi zostać 
przeprowadzona co pozwoli na stworzenie możliwości złożenia wyjaśnień przez radnych.  

Radny S. Ostrzyżek zapytał czy załączanie do pisma egzemplarza gazety z artykułem jest 
wystarczające do zgłoszenia faktu o nie zamieszkiwaniu radnych. Podkreślił, że radni nie 
powinni się tłumaczyć tylko im powinno się udowadniać winę w tym wypadku 
niezamieszkiwanie na terenie gminy. 

Radca prawny powiedział, że podstawą jest umożliwienie złożenia wyjaśnień.  

Radna T. Senderowska powiedziała, że jeśli chodzi o procedurę prowadzenia sprawy nakłada 
ją Kodeks Wyborczy. 



Radny A. Zawistowski powiedział, że Komisja Rewizyjna jest najlepszym organem do 
przeprowadzenie postępowania wyjaśniającego. Następnie dodał, że gdyby radny T. 
Pawlikowski nie złożył doniesienia na radego powiatu pruszkowskiego Rafała Sieradzkiego 
nie było by sprawy. 

Radna B. Sulima-Markowska zaznaczyła, że dzięki przekazaniu sprawy do Komisji Rewizyjnej 
będzie można ustalić stan faktyczny na podstawie dokumentów. Zapytała czy Komisja ma na 
przeprowadzenie postępowania 3 miesiące. 

Radca prawny powiedział, że należy dążyć do rozpatrzenia sprawy w ciągu 30 dni.  

Radny J. Aranowski powiedział, że nie zgadza się na żadne zemsty na radnych. 

Radny A. Zawistowski złożył wniosek o zakończenie dyskusji i przejście do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek o zakończenie dyskusji i przejście do głosowania. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Jarosław Aranowski, Andrzej Górecki, Janusz Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, 
Ireneusz Koper, Ryszard Kowalczyk, Elżbieta Kuczara, Dariusz Marcinkowski, Anna Matracka, 
Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, Teresa Senderowska, Beata 
Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, Wiesław Szustak, Andrzej Zawistowski 
PRZECIW (1) 
Marek Bańburski 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Będkowski, Agata Kuran-Kalata 
 

Radny K. Będkowski zgłosił brak możliwości głosowania. 

Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie obecności na sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Raszyn przeprowadzenia 
kontroli w zakresie legalności sprawowania mandatów radnych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Jarosław Aranowski, Marek Bańburski, Krzysztof Będkowski, Andrzej Górecki, Janusz 
Hoffman, Grzegorz Janiszewski, Henryka Koper, Ireneusz Koper, Elżbieta Kuczara, Dariusz 
Marcinkowski, Anna Matracka, Rafał Olesiński, Sławomir Ostrzyżek, Tadeusz Pawlikowski, 
Teresa Senderowska, Beata Sulima-Markowska , Ewa Surmacz, Wiesław Szustak, Andrzej 
Zawistowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ryszard Kowalczyk 



NIEOBECNI (1) 
Agata Kuran-Kalata 
Uchwała nr XLVIII/427/2021 

20. Zamknięcie obrad. 
 
 
 

  

Przewodniczący 
Rada Gminy Raszyn 

  

 
Przygotował(a): Olga Kazubek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


